
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 3 2022/2024 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 2. november 2022 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 3 – 2022/24 

Tilstede 

Forældre: Mette Møller Sørensen, Kirsten Borchsenius, Marianne 
Dyreholt, Kevin Larsen, Christina Christiansen, Anders Sonne 
  
Medarbejdere: Eva Andersen, Kim Heller  
  
Ledelse: Lars Frisch, Søren Fini Christensen, Mette Thompson  

  
Elevråd: Sofie Raun 
 

Afbud 

Forældre: Lotte Sanchez, Martin Vilmann, Thomas Christensen 
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse:  

 
Elevråd: Emilie Kofod  

Dagsorden  

1. Nyt fra elevrådet 
Elevrådet orienterer om deres arbejde 
 

Punkt til orientering 

Der er ikke nyt fra elevrådet. 
De afholder elevrådsmøde på fredag. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

3. Teknologiforståelse 
Bestyrelsen skal beslutte om den ønsker at 
Kirstinedalsskolen skal fortsætte med at 
udbyde teknologiforståelse i skoleåret 23/24.  
 

Punkt til beslutning 
 

Kirstinedalsskolen fortsætter ikke med at 
udbyde teknologiforståelse i skoleåret 
23/24. 

4. Kostpolitik Arbejdsgruppen laver følgende ændringer: 
 Vi sletter chips og slik 



 

Arbejdsgruppen fremlægger deres forslag til 
en kommende kostpolitik på 
Kirstinedalsskolen. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 
 

 Skriver information om energidrik. 
Han/hun/hen – rettes til barnet. 

 
Den skal godkendes på næste 
bestyrelsesmøde.  

5. Lukkedag i SFO’en 
Bestyrelsen skal beslutte en lukke dag i 
kalenderåret 2023. SFO’en foreslår enten 
den 2/1 2023 eller den 22/12 2023 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

 
SFO´en holder lukket d. 2/1-2023. 

6. Kontaktforældrebrochure 
Bestyrelsen skal beslutte om den 
vedhæftede brochure skal opdateres. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Den er godkendt og sendes ud til 
kontaktforældrene. 

7. Princip vedr. vikardækning 
Der har siden sommerferien været en del 
henvendelser fra forældre til den nye 7. 
årgang, der er uforstående overfor princippet 
vedr. vikardækning. Bestyrelsen bør drøfte 
om princippet skal justeres, eller om vi 
fastholder. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Vi ændrer ikke i princippet. 
 
Ledelsen informerer nye 7. klasseforældre 
om begrundelsen. 
 
 

8. Udviklingssamtalen 
Ledelsen fremlægger det oplæg de havde 
forberedt til udviklingssamtalen med 
forvaltningen. 
 
 

Punkt til orientering 
 

Søren, Lars og Mette fortæller om: 
 

 Gode skoler – Køges fremtid 
 Er du godt på vej 
 Faglighed og Kerneydelse 

 
 

9. Økonomi 
Ledelsen orienterer om økonomien. 
  

Punkt til orientering 
 

Vi forventer at gå ud med et underskud. 

10. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 
 
 

 
 
 

 
Næstformanden: Der arbejdes på at skabe 
et fællesskab med de andre skolers 
skolebestyrelser.  
 
Medarbejderne: Der er ikke noget nyt 
 
Skole/SFO:  
Der har været god tilbagemelding på 
Halloween i SFO´en.  
Personalet er i gang med at planlægge 
julecafé.  



 

Punkt til orientering 
 
Der har været afholdt BMX-overnatning i 
klubben. 
 
Vi har sagt farvel til 13 elever i dette 
skoleår. 
 
Vi har modtaget 10 nye elever.  
 
Vi holder åbent hus for nye skoleelever d. 
10/11-2022. 
 
Der er på nuværende tidspunkt 95 
kommende 0. klasser i vores skoledistrikt.  
 
Vi har ansat en ny medarbejder til 4. 
årgang.  
 

11. Evt Det er uhensigtsmæssigt, at Åbent hus er 
ligger Mortens aften. 

12. Lukket punkt 
 

 

   
 
Der serveres mad ved mødets start 


